

FUNGSI DI BAWAH AKTA KERAJAAN TEMPATAN 1976(AKTA 171)

Memberikan perkhidmatan-perkhidmatan bandaran yang cekap dan berkesan.
Pengurusan sisa-sisa pepejal.
Pembersihan dan pengindahan kawasan.
Penyelenggaraan parit dan longkang.
Pembinaan dan penyelenggaraan jalan.
Penyelenggaraan bangunan-bangunan awam.
Penyelenggaraan tempat-tempat awam.
Perlindungan dan pengawalan kesihatan awam.
Mengurus dan mengawal segala peruntukan kewangan yang diterima
Cukai taksiran
Bayaran-bayaran lesen dan denda
Geran tahunan menggunakan kaedah keseimbangan
Geran untuk projek-projek pembangunan
Geran penyelenggaraan jalan
Caruman bantu kadar
Melaksanakan projek-projek pembangunan di peringkat tempatan.
Kemudahan-kemudahan rekreasi
Infrastruktur bandaran

FUNGSI DI BAWAH AKTA PERANCANG BANDAR DAN DESA 1974 (AKTA 172)

Memainkan peranan sebagai Pihak Berkuasa Perancang Tempatan bagi kawasan pentadbirannya.
Mengatur, mengawal dan merancang pemajuan dan penggunaan semua tanah dan bangunan dalam kawasannya.
Melaksanakan apa-apa tugas lain yang dipertanggungjawabkan ke atasnya dari semasa ke semasa oleh Pihak Berkuasa Negeri.

FUNGSI DI BAWAH AKTA JALAN, PARIT & BANGUNAN 1974 (AKTA 133)

Sebagai badan kawalselia dalam pelaksanaan pembinaan sesuatu pemajuan Mengatur, mengawal dan merancang pemajuan dan penggunaan semua tanah dan bangunan dalam kawasannya.
Meluluskan pelan bangunan.
Mengawal untuk memastikan kerja-kerja tanah dilaksanakan mengikut kehendak-kehendak yang ditetapkan.
Memastikan pembinaan bangunan adalah mengikut pelan yang diluluskan.
Memastikan penggunaan sesuatu bangunan adalah seperti yang diluluskan oleh Pihak Berkuasa Tempatan.
Mengeluarkan Sijil Layak Menduduki Bangunan (CFO).
Memperakukan pengeluaran Sijil Perakuan Siap Dan Pematuhan (CCC) oleh Orang Utama Yang Mengemukakan (PSP)

UNDANG-UNDANG KECIL MAJLIS PERBANDARAN KEMAMAN

Bagi maksud menjalankan fungsi-fungsinya dengan lebih baik, MPK telah menggubal beberapa undang-undang kecil yang diluluskan oleh Pihak Berkuasa Negeri selain daripada Akta induk (Akta 171, Akta 172, Akta 133 dan Enakmen Hiburan dan Tempat-Tempat Hiburan 2002). Setakat ini MPK telah mempunyai dua puluh (20) undang-undang kecil sebagaimana dibawah :-

Undang-Undang Kecil Perlesenan Anjing (Majlis Daerah Kemaman) 1996

Undang-Undang Kecil (Mengkompaun Kesalahan) Majlis Daerah Kemaman 1983

Undang-Undang Kecil Gunting Rambut Dan pendandan Rambut (Majlis Daerah Daerah Kemaman) 1989

Undang-Undang Kecil Pemungutan, Pembuangan Dan Perlupusan Sampah Sarap (Majlis Daerah Kemaman) 1986

Undang-Undang Kecil Establisymen Makanan (Majlis Daerah Kemaman) 1992

Undang-Undang Kecil Tandas Awam (Majlis Daerah Kemaman) 1990

Undang-Undang Kecil Penjaja (Majlis Daerah Kemaman) 1989

Undang-Undang Kecil Tred, Perniagaan Dan Perindustrian (Majlis Daerah Kemaman) 1989

Undang-Undang Kecil (Iklan) Majlis Daerah Kemaman 1983

Undang-Undang Kecil Pengendali Makanan (Majlis Daerah Kemaman) 1990

Undang-Undang Kecil Haiwan Merayau (Majlis Daerah Kemaman) 1989

Undang-Undang Kecil Vandalisme (Majlis Daerah Kemaman) 1990

Undang-Undang Kecil Kerajaan Tempatan (Iklan Pilihanraya) (Majlis Daerah Kemaman) 1990

Undang-Undang Kecil (Mengkompaun Kesalahan) Jalan, Parit Dan Bangunan (Terengganu) 1984

Undang-Undang Kecil Kerja Tanah (Majlis Daerah Kemaman) 1992

Undang-Undang Kecil Bangunan Seragam (Terengganu) 1984

Perintah Lalulintas (Peruntukan Mengenai Tempat Letak Kereta) (Majlis Daerah Kemaman) 1991

Perintah Lalulintas (Peruntukan Mengenai Tempat Letak Kereta) Majlis Daerah Kemaman (Pindaan) 1995

Perintah Lalulintas Jalan (Letak Kereta Bermeter) (Majlis Daerah Kemaman) 1996

Undang-Undang Kecil Taman (Majlis Daerah Kemaman) 1992